
 

Afsprakenlijst raadscommissie 9 april 2024 19:30 uur 
Plaats: Raadzaal, Raadhuis 
 
Aanwezig: 
de voorzitter: H.J. Mateman 
de leden:  
CU/SGP: G. Stolk-Kers, E. Moerman-Vreugdenhil 
CDA: J.P. van Ark, J. Grotenhuis-van der Horst 
VVD: P. Oosterhof, E. Stijnman 
GBP: I. Overink – van de Beek, W. Boeve 
PvdA: S. Buist, M.L. Stapper 
D66/GL: D. Landman-Kok, J.G. Dikker Hupkes 
 
het college: wethouders S.J.L. Nienhuis, W.J.W. van Ommen en W.I. Meijer, burgemeester O. Prinsen 
Ambtelijke organisatie: K. Schoorlemmer 
Gasten: B. Lokhorst, rekenkamerlid, Carmen Hendriks, Twynstra Gudde, de heer Klouwen, Companen. 
 
commissiegriffier: E. Landman 
griffiemedewerkster: B. Bessels 
 

 
A G E N D A  
Algemeen 

1. : Opening en mededelingen 
 
De voorzitter opent de vergadering. Het videoverslag is te raadplegen op de 
gemeentelijke website 
https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/c4f945a0-306b-4a97-
90dc-675a253b682a  
 
Mededelingen: 
Geen mededelingen 
 

2.  Vaststelling agenda 
 
De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.  
 
Er zijn voor deze vergadering twee rondvragen aangekondigd, respectievelijk 
door de fractie van het CDA en de fractie CU/SGP, deze zijn aan het eind van de 
vergadering behandeld. 
 

3.  Nieuws uit de regio 
 
Mevrouw Grotenhuis, CDA, meldt dat op woensdag 22 mei een masterclass 
Regionale Samenwerking van de Gelderland Academie wordt gehouden in 
Doetinchem, aanvang 18.00 uur. 
 
Voor aanmelden; 

https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/c4f945a0-306b-4a97-90dc-675a253b682a
https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/c4f945a0-306b-4a97-90dc-675a253b682a
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Masterclass ‘Regionale samenwerking' - Gelderland Academie 
 
Wethouder Van Ommen heeft bij de GGD navraag gedaan over de (meer)kosten 
van nieuwkomers en de kosten van forensische geneeskunde, dit zoals gevraagd  
in een voorgaande commissievergadering door dhr. Stijnman, VVD. Deze 
gegevens zijn nog niet beschikbaar, de GGD komt daarop terug.  
Tevens heeft wethouder Van Ommen gevraagd naar de raadsadviescommissie, 
m.b.t. de motie die de raad hierover heeft ingediend. Hij heeft het belang 
hiervan onderstreept bij de GGD. 

 Hamerstukken 
4.  Instemmen conceptbesluit wijziging GR Lucrato 

 
De commissie besluit dit voorstel zonder bespreking door te geleiden naar de 
raad als A-onderwerp. 

5.  Toestemming wijziging GR Stedendriehoek 
 
De commissie besluit dit voorstel zonder bespreking door te geleiden naar de 
raad als A-onderwerp. 

 Raadsvoorstellen 
6.  Presentatie Twynstra&Gudde - rapportage Stedendriehoek 

 
De heer Lokhorst van de rekenkamer Heerde vertelt over het gezamenlijk 
onderzoek van de rekenkamers Brummen, Voorst, Apeldoorn, Epe, Heerde, 
Zutphen, Lochem en Deventer. Mevrouw Hendriks van Twynstra Gudde licht het 
proces, de uitkomsten en aanbevelingen toe aan de hand van een presentatie.  
 
Dit onderwerp wordt doorgeleid naar de raad als B-onderwerp. 
 

7.  Volkshuisvestingsprogramma Heerde 2024-2028  
 
De commissie stelt diverse vragen aan wethouder Nienhuis over het vast te 
stellen deel A, kaders, van dit Volkshuisvestingsprogramma. De heer Klouwen 
van Companen geeft een toelichting.  
 
Mevrouw Overink, GBP, vraagt naar de peiler ‘Wonen met ondersteuning en 
zorg’. Er is een overeenkomst met Hattem, Heerde en Triada getekend over de 
inzet van een verhuiscoach. Op de website van de gemeente Heerde is hier niets 
over te vinden. Tevens vraagt zij naar de bevindingen van deze verhuiscoach. 
wethouder Van Ommen zegt toe hierop terug te komen. 
 
De heer van Ark doet het verzoek aan de agendacommissie om het onderwerp 
netcongestie afzonderlijk te agenderen. Dit verzoek wordt geagendeerd voor de 
agendacommissie. 
 
De commissie besluit dit voorstel niet door te geleiden naar de raad. In plaats 
daarvan wordt het voorstel opnieuw besproken in een volgende 
commissievergadering. De voorzitter licht toe dat de agendacommissie zich 
hierover zal buigen en stelt voor dat de leden van de commissie vóór de 
agendacommissie met de griffie delen over welke onderdelen zij een volgende 
commissievergadering nog willen debatteren. Of welke informatie zij nog nodig 
hebben om een goed debat te voeren (en een besluit te nemen in de raad).  
 

 Ter  bespreking 

https://gelderlandacademie.nl/bijeenkomst/20240522-masterclass-regsamenwerking/
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8.  Actieve raadsinformatie 2024-15 Regiodeal Zwolle, Actieve raadsinformatie 
2027-16 Regio Deal Regio Stedendriehoek en Actieve raadsinformatie 2024-21 
Regiodeal Veluwe. 
 
Vanwege de tijd is dit onderwerp niet behandeld. Wethouder Meijer zegt toe de 
gestelde vragen in de notitie schriftelijk te (laten) beantwoorden. Dit onderwerp 
en de beantwoording van de vragen hierover worden behandeld in de raad van 
22 april 2024, daar komt het terug op de agenda. 
 

Slot 
9.  Rondvraag 

 
Mevrouw Moerman, CU/SGP. Zij vraagt naar de status m.b.t. de Noordgouw en 
de financiën daaromtrent. Wethouder Van Ommen geeft aan dat het sportdeel zo 
goed als gereed is en de constructieberekening voor het hoofdgebouw is 
gemaakt. De aannemer gaat offertes aanvragen en verwacht deze eind mei 
binnen te krijgen, de Noordgouw gaat ervan uit binnen het beschikbare budget 
te blijven door o.a. het gewijzigde materiaalgebruik.  
 
Mevrouw Grotenhuis, CDA. Over de Fons Harlemanpassage. Er zit een sterk 
hoogteverschil in deze passage, dit geeft problemen voor mensen met een 
beperking, ouderen en met eventuele gladheid. Wethouder Nienhuis geeft aan 
dat dit onder de aandacht is en dat de afdeling ROB dit nader onderzoekt, het 
heeft de aandacht.  
 
De heer Oosterhof, VVD vraagt naar de activiteitenvergunning van kasteel 
Vosbergen, is het mogelijk om vergunning-technisch ruimte te maken voor 
passende activiteiten? Wethouder Nienhuis zegt toe hierop schriftelijk te 
reageren.  
 

10.  Sluiting 
De voorzitter sluit om 22.55 uur de vergadering. 
 

 


